

Download your Max2Play image here: <https://www.max2play.com/en/max2play-image/>

How to set up your Max2Play image: <https://www.max2play.com/en/mystartpage/>



## License Code:

The license code is the email address you used during your purchase.

- Your license was activated directly after your purchase.
- Please always update the image to the latest version.

**1**  
Open browser interface  
at <http://max2play/>

**2**  
Click the tab “Settings/  
Reboot”

**3**  
Enter your email  
address and click “Save”

M A X 2 P L A Y

START AUDIOPLAYER **SETTINGS / REBOOT** WIFI / LAN FILESYSTEM MOUNT SQUEEZELITE

### Basic settings for Max2Play

|                    |                                       |   |
|--------------------|---------------------------------------|---|
| Playername         | <input type="text" value="max2play"/> | URL for this Web-administration / name of Squeezelite player  |
| Display Resolution | <input type="text" value="auto_edu"/> | With this resolution runs desktop and XBMC  |
| Your eMail Address | <input type="text"/>                  | To access all functions and plugins of Max2Play and constantly get new features, you need to be a customer of shop.max2play.com. This is verified with your eMail-address. If you are no customer yet, you may buy the <a href="#">Max2Play-Full-Package here</a> . |
| Language           | <input type="text" value="english"/>  | Change Keyboard Layout, Language and Timezone for Desktop (this web-interface detects browser language)   |
| Network Lookup     | <input type="checkbox"/>              | Search local Network for other Max2Play-Devices running Squeezelite and display them in the header of this interface  |
| Donate Button      | <input type="checkbox"/>              | Remove the donate-button in header of Max2Play-Webinterface   |

**Please note!** To activate your license, an internet connection and the email address you purchased with in the Max2Play Shop are required. If the activation fails, please clear the email address field, save and repeat step 2 and 3.

If you have any problems or questions, please visit our **forum**, **FAQ** and **how-to** section first on [www.max2play.com](http://www.max2play.com). Please peel off the **protective foils** from the case's plates.

Lade hier das Max2Play Image herunter: <https://www.max2play.com/max2play-image/>

Einrichtung des Max2Play Images: <https://www.max2play.com/mystartpage/>



## Lizenzcode:

Der Lizenzcode ist die E-Mail-Adresse, die Sie beim Kauf verwendet haben.

- Ihre Lizenz ist direkt nach dem Kauf freigeschaltet.
- Bitte updaten Sie das Image immer auf die aktuellste Version.

**1**  
Browserinterface unter <http://max2play/> öffnen

**2**  
Reiter „Einstellung/  
Reboot“ auswählen

**3**  
E-Mail-Adresse  
eingeben und  
speichern

MAX2PLAY

SQUEEZEPLUG AUDIOPLAYER SQUEEZEBOX SERVER **EINSTELLUNGEN / REBOOT** DATEISYSTEM MOUNT

### Grundeinstellungen für Max2Play

Playername  URL für diese Web-Administration / Name Squeezelite Player

Deine eMail-Adresse  Um Zugang zu allen Funktionen, regelmäßigen Updates, Plugins und Support von Max2Play zu erhalten, musst du Kunde von shop.max2play.com sein. Diese Eingabe wird mit deiner Kundenadresse im Shop abgeglichen. Wenn du noch kein Kunde bist, ist es auch möglich die [Max2Play-Komplett-Lizenz](#) einzeln zu kaufen.

Sprache / Zeitzone   Ändere Tastaturlayout, Sprache und Zeitzone für den Desktop

Netzwerk Suche  Suche nach Max2Play-Devices mit Squeezelite im Netzwerk und zeige diese im Kopfbereich dieses Interfaces an. Nur sinnvoll bei mehreren Playern.

**Hinweis!** Zur Lizenzaktivierung sind eine Internetverbindung und die E-Mail-Adresse nötig, mit der Sie sich im Max2Play-Shop angemeldet haben. Wenn die Aktivierung fehlschlägt, tragen Sie bitte die E-Mail-Adresse wieder aus, speichern Sie, und wiederholen Sie Schritt 2 und 3.

Bei Fragen und Problemen besuchen Sie bitte erst unser **Forum** oder unseren **FAQ**- und **Howto**-Bereich auf [www.max2play.com](http://www.max2play.com). Bitte die **Schutzfolien** von den Gehäuseplatten abziehen.